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3زیر چاپ

تمجید اسطوره 
اینتر از طارمی

جوزپه برگومی، اسطوره اینتر در 
آستانه بازی این تیم مقابل پورتو 
در لیگ قهرمانان آسیا به تمجید 
از مهدی طارمی پرداخت. برگومی 
درباره اهمیت میزبانی اینتر گفت: 
»اینتر بازی خیلی مهمی در خانه 
مقابل پورتو دارد و باید از این دیدار 
به بهترین شکل ممکن استفاده 
کند. نباید فرصت میزبانی را از 
دست بدهیم و باید تمام تلاشمان 
را بکنیم گل نخوریم و بتوانیم حتماً 
برنده شویم.« برگومی درباره نقاط 
قوت پورتو اضافه کرد: »آنها تیمی 
هستند که می توانند با سیستم 
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به شدت به طارمی وابسته اند. 
طارمی بازیکنی است که بیشترین 
موقعیت ها را در لیگ قهرمانان اروپا 
ایجاد کرده است. اینتر باید این 
شجاعت را داشته باشد که بازی 
آنها را خراب کند و نگذارد طارمی 
بازی همیشگی خود را بکند. طارمی 
بازیکنی است که مدافعان اینتر 
باید هر طور شده متوقفش کنند.«
او در بخش پایانی صحبت هایش 
گفت: »اینتر برای بردن بازی ها باید 
بازیکنان زیادی را در خط حمله به 
کار گیرد. نباید انتظار داشته باشیم 
به سادگی گل بزنیم. احتمالاً بازی 
نزدیک و سختی خواهد شد ولی 
باید هجومی باشیم. در مورد اینکه 
در ابتدا چه کسی باید در خط حمله 
به میدان برود، می توانم بگویم که 
نظر من حضور لائوتارو در زمین 
است. ژکو در حال حاضر شرایط 
خوبی دارد و اعتماد به  نفس زیادی 
پیدا کرده است اما اینتر همچنان به 
لوکاکوی واقعی نیاز دارد که در کنار 
لائوتارو موقعیت گلزنی ایجاد کند.«

جلسه آموزشی در 
سازمان لیگ

عصر دیروز مسئولان AFC یوگش 
دسایی مدیر ارشد بخش آسیای 
مرکزی، لازاروس جانسن مسئول 
برنامه ریزی راهبردی و مشاوره ای 
و روزبه میاحی مدیر بخش آسیای 
مرکزی در سازمان لیگ فوتبال 
ایران حاضر شدند و بعد از جلسه 
با محمدرضا کشوری فرد سرپرست 
سازمان لیگ، نشست مشترکی 
با مدیران سازمان لیگ فوتبال 
ایران از جمله سهیل مهدی مدیر 
مسابقات، حجت اله بهمنی مدیر 
روابط عمومی و امور فرهنگی، اکبر 
شکاری مدیر اداری- مالی، مهدی 
کرامتی مدیر آی تی سازمان لیگ، 
مهرداد شفیعی مسئول لیگ یک، 
فرشید طاهری مسئول نقل و 

انتقالات و... برگزار کردند.
مأموریت این گروه که به دعوت 
فدراسیون فوتبال به ایران سفر 
کرده اند کمک به ارتقای ساختار 
و مدیریت فوتبال کشور است 
ین نشست ضمن مرور  و در ا
یین نامه های مختلف برگزاری  آ
مسابقات، صدور مجوز حرفه ای، 
رسانه و... با مدیران سازمان لیگ 

به بحث و تبادل نظر پرداختند.

 امیدواری فتاحی 
به صعود فولاد

فولاد در یک چهارم نهایی لیگ 
نان بازی سختی مقابل  قهرما
الهلال دارد، ولی سعید فتاحی 
نسبت به صعود امیدوار است. قائم 
مقام باشگاه فولاد که در قرعه کشی 
دیروز شرکت کرده بود، گفت: »ابتدا 
به همه تیم هایی که به این مرحله 
صعود کردند تبریک می گویم. قطعاً 
چهار تیم این مرحله، چهار تیم قوی 
منطقه غرب هستند و مطمئناً با 
برنامه ریزی که کادر فنی ما کرده 
است تمام تلاش مان را می کنیم که 
از این مرحله عبور و به نیمه نهایی 
صعود کنیم.« فتاحی اضافه کرد: »از 
هواداران مان می خواهیم همان طور 
که تا الان پشت تیم ما بودند، دعای 
خیرشان شامل حال ما شود و به ما 
انرژی مثبت بدهند تا بتوانیم از این 

مرحله عبور کنیم.«

 zخبر و مصاحبه

نکونام معتقد 
است که شخصیت 

حرفه ای اش در 
ماه گذشته زیر 

سؤال رفته، ولی 
برای کارنامه 

حرفه ای خودش 
هم بهتر بود که 

مأموریتش را 
کامل می کرد و 

در یک تورنمنت 
بین المللی 

تیمش را تنها 
نمی گذاشت. 

شاید هم نکونام 
شایعه اخراجش 

بعد از بازی مرحله 
یک چهارم نهایی 
را شنیده و با این 
استعفا خواسته 

پیش  دستی کند.

اگر در یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
نها با  آسیا بخت یار فولاد بود و آ
الفیصلی، ضعیف ترین تیم این مرحله 
روبه رو شدند، پنجشنبه در یک چهارم 
نهایی باید با الهلال، مدافع عنوان 
قهرمانی و آماده ترین تیم فعلی آسیا 
روبه رو شوند. الهلال که به تازگی 
موفق شد در جام جهانی باشگاه ها 
به نایب قهرمانی برسد، در یک هشتم 
نهایی هم تیم قدرتمند شباب الاهلی را 
سه بر یک شکست داد. ایگالو مهاجم 

سابق منچستریونایتد، جانگ هیون 
سون مدافع کره ای و وی یتو، هافبک 
آرژانتینی در این بازی برای الهلال 

گل زدند.
البته رامون دیاز، سرمربی آرژانتینی باز 
هم از نمایش تیمش خیلی راضی نبود 
و گفت: »ما الهلال هستیم و وظیفه 
ماست که با کیفیت بازی کنیم. ما 
مقابل یک تیم دفاعی بازی می کردیم 
و خوش شانس بودیم که خیلی زود به 
گل رسیدیم. با این حال این گل تمرکز 

ما را به هم زد. من از نتیجه خوشحالم، 
ولی از نمایش کلی تیم راضی نیستم.«
او معتقد است که جام جهانی باشگاه ها 
منفی  ثیر  تأ تیمش  عملکرد  ی  رو
گذاشته است: »ما تازه از مراکش 
برگشته ایم و بازیکنان بعد از مسابقات 
سطح بالای جام جهانی باشگاه ها با 
خیال راحت بازی می کنند. در این 
بازی چند اشتباه دفاعی داشتیم، ولی 
برای بازی بعد باید این مشکلات را 

برطرف کنیم.«

ز مشخص شدن قرعه  ز بعد ا دیا
مرحله یک چهارم نهایی درباره بازی 
مقابل فولاد هم گفت: »رویارویی با 
باشگاه های ایرانی پیچیده و سخت 
است و باید تمرکز داشته باشیم تا به 
نیمه نهایی برسیم. بازی با فولاد اصلاً 
آسان نخواهد بود و ما طوری بازی 

می کنیم که انگار بازی فینال است.«
الهلال به خاطر حضور در جام جهانی 
باشگاه ها و لیگ قهرمانان آسیا سه بازی 
عقب افتاده در لیگ عربستان دارد و 

شنیده شده بود که ممکن است 
بخواهد با بازیکنان ذخیره اش بازی 
کند، ولی دیاز با رد این شایعه گفت 
که آنها در لیگ هم به دنبال قهرمانی 
هستند: »همه مسابقات برای ما مهم 
هستند؛ چه لیگ عربستان، چه جام 
پادشاهی و چه لیگ قهرمانان آسیا. 
ما در هر تورنمنتی به دنبال قهرمانی 
هستیم و این ذهنیت الهلال است. 
مهم این است که در همه مسابقات، 

بهترین عملکرد را داشته باشیم.«

بازیکنان الهلال بعد از جام جهانی باشگاه ها با خیال راحت بازی می کنند

دیاز: بازی مقابل فولاد شبیه فینال است

 zلیگ قهرمانان آسیا

دقایقی بعد از برد فولاد مقابل الفیصلی 
عربستان و صعود تنها نماینده ایران به 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا، 
خبر استعفای جواد نکونام شوک بزرگی 
بود. سرمربی فولاد در نشست خبری 
ابتدا درباره بازی صحبت کرد و گفت: »به 
بازیکنانم تبریک می گویم. واقعاً سنگ 
تمام گذاشتند و خیلی زحمت کشیدند. 
خیلی با برنامه بازی کردیم و موقعیتی 
به حریف ندادیم. ما باور داشتیم که از 
تیم های خوب آسیا هستیم. درست است 
که از خیلی شرایط شاید قابل مقایسه با 
تیم های دیگر نباشیم اما جسارت و بزرگی 

ما در زمین دیده شد.«

استعفای ناگهانی
نکونام در ادامه از استعفایش خبر داد؛ 
در حالی که فولاد بعد از این برد در دوحه 

ماندگار شد و پنجشنبه باید در یک 
چهارم نهایی بازی کند. او درباره دلایل 
استعفایش گفت: »من آدم حرفه ای 
هستم و زندگی و وقتم را برای فوتبال 
و فولاد می گذارم اما این آخرین بازی 
من برای فولاد خوزستان بود. دیگر روی 
نیمکت فولاد نخواهم بود. شرایط سختی 
در یک ماه گذشته برای من به وجود آمد 
و تصمیم گرفتم دیگر مربیگری نکنم. 
خودم، خانواده ام، شخصیتم و احترام 
برای بازیکنانم را از هر چیزی بیشتر 

دوست دارم.«
تیم اهوازی پیش از سفر به قطر روزهای 
پرتنشی را پشت سر گذاشت. فولاد 
در نیم فصل اول نتایج خوبی نگرفت و 
نکونام اصرار داشت در پنجره زمستانی 
به جایی های زیادی داشته باشد  جا
ولی نتوانست تمام بازیکنان دلخواه 
فه کند. مهم ترین  را به تیمش اضا
مشکل فولاد در خط حمله بود و بعد 
از مصدومیت شدید علیاری و قربانی 

مهاجمی در ترکیبش نداشت.

نکونام پیش از پرواز به دوحه در این 
باره گفته بود: »به خاطر مصدومیت ها 
شرایط مان در لیگ بد شد و ضربه 
خوردیم. باشگاه تلاش کرد تا فوروارد 
بگیریم اما مهاجمان ایرانی که مدنظرمان 
بود را باشگاه های آنها اجازه نداد و بعضی 
از آنها هم برای قراردادهای 5-4 ماهه 
مبالغی مثل 15-10 میلیارد درخواست 
داشتند. برای بازیکنان خارجی هم تلاش 
کردیم اما متأسفانه نشد.« صبح روز بازی 
با الفیصلی سرانجام اجازه ثبت قرارداد 
آلکساندر آلگریا داد شد، ولی نکونام از 

او استفاده نکرد.

اختلافات قدیمی
البته نکونام اختلافات دیگری هم با 
باشگاه داشت که مهم ترین آنها پرداخت 
نشدن پاداش ها بود و این مربی عقیده 
داشت که در آستانه تورنمنت مهمی مثل 
لیگ قهرمانان آسیا از آنها حمایت کافی 
نشده است. بخشی از عصبانیت نکونام 
در بازی حساس مقابل پرسپولیس به 

خاطر همین اختلافات پشت پرده بود و 
در همان بازی با دریافت کارت قرمز از 
زمین اخراج شد. ظاهراً او همان روزها 

هم به فکر استعفا از فولاد بود.
هر چند فولاد توانست پرسپولیس را 
ببرد، ولی اوضاع برای این تیم بعد از آن 
برد حساس خوب پیش نرفت و فولاد 
پیش از سفر به دوحه سه بازی متوالی اش 
مقابل تراکتور، سپاهان و مس رفسنجان 
را باخت. ظاهراً نکونام انتقاد داشته که 
پرداخت پاداش ها پیش از سفر به قطر 
می تواند روحیه شاگردانش را بالاتر ببرد 
و اختلاف او با باشگاه تا پای پرواز ادامه 
داشته است. ظاهراً سرمربی فولاد معتقد 
است که در اردوی دوحه هم از تیمش 
حمایت روحی و مالی کافی نمی شود و 

برای همین بعد از بازی استعفا داد.

هرج و مرج در آستانه 
سخت ترین بازی

صبح روز گذشته مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا قرعه کشی شد و فولاد 

پنجشنبه باید با الهلال، مدافع عنوان 
قهرمانی بازی کند، در حالی که هنوز 
تکلیف نیمکت این تیم مشخص نیست.

چنین هرج و مرجی را احتمالاً فقط در 
فوتبال ایران می توان دید که اختلافات 
مثل استخوان لای زخم باقی بماند و 
سرمربی در آستانه حساس ترین بازی 
تاریخ باشگاه استعفا بدهد. نکونام از 
پشتیبانی باشگاه ناراضی است، ولی نباید 
فراموش کرد که فولاد در مقیاس فوتبال 
ایران امکانات خوبی دارد و در دو پنجره 
نقل و انتقالاتی اخیر هم بازیکنان زیادی 

به تیم اضافه کرده است.
شخصیت  که  ست  ا معتقد  م  نا نکو
حرفه ای اش در ماه گذشته زیر سؤال 
رفته، ولی برای کارنامه حرفه ای خودش 
هم بهتر بود که مأموریتش را کامل 
می کرد و در یک تورنمنت بین المللی 
تیمش را تنها نمی گذاشت. شاید هم 
نکونام شایعه اخراجش بعد از بازی مرحله 
یک چهارم نهایی را شنیده و با این استعفا 

خواسته پیش  دستی کند.

 zگزارش

امین حزباوی

AFC ستایش

عملکرد امین حزباوی، مدافع میانی 19 ســاله فولاد مقابل الفیصلی مورد 
توجه AFC قرارگرفته اســت. کنفدراســیون فوتبال آسیا در یک نظرسنجی 
از کاربران شبکه اجتماعی خواسته که بین او و سعود عبدالله، مدافع 23 
ســاله الهــلال انتخــاب کنند کدام بهتر بوده؟ مدافع تیــم ملی جوانان 91.2 
درصد پاس درســت، 6 دوئل موفق و 3 فرصت خلق کرده اســت. حزباوی 

در بازی هــای اخیــر مدافع میانی اصلی فولاد بوده اســت.

احمد نوراللهی

شکست در جنگ نابرابر

احمــد نوراللهــی مقابــل الهــلال در لیــگ قهرمانــان آســیا هافبــک ثابــت 
شــباب الاهلی بــود و 90 دقیقــه در زمیــن بــود، ولــی نتوانســت از شکســت 
ســه بریک تیمش جلوگیری کند. هرچند شــباب صدرنشــین لیگ امارات 
اســت، ولــی حریــف مدافع عنوان قهرمانی آســیا نشــد تا از مســابقات کنار 
بــرود. هافبــک تیم ملــی در ایــن بازی یک شــوت موفق و یــک دریبل موفق 

داشــت و 71 درصــد پاس هایــش صحیــح بــود.

روبرتو تورس

پایین تر از انتظار

روبرتو تورس، مهاجم اســپانیایی فولاد شــروعی رؤیایی در این تیم داشــت 
و زننــده گل ســه امتیــازی مقابــل پرســپولیس بود، ولی بعد از آن نتوانســته 
ایــن درخشــش را تکــرار کنــد. تــورس مقابــل الفیصلــی در ترکیــب اصلــی 
فــولاد بــود، ولــی نتوانســت در حمــلات این تیم گره گشــا باشــد و در دقیقه 
84 پایــش گرفــت تــا از زمین خارج شــود. تورس در این بازی یک شــوت به 

داخــل چهارچــوب و فقــط دو دریبل موفق داشــت.

انفجار بمب ساعتی 
در دوحه

نکونام به دلیل مشکلات قدیمی در آستانه حساس ترین 
بازی تاریخ فولاد استعفا کرد و وضعیت نیمکت این تیم 

برای بازی پنجشنبه مقابل الهلال مشخص نیست


